
Azt hiszem, van értelme, hogy a saját tapasztalataimról beszéljek. Akkor 
talán nem jön olyan váratlanul az, amivel a teológián találkoztam. Ezeket a
tapasztalatokat két előszóban "dolgoztam fel", az 1. előszóban mint 
átlagember, a 2. előszóban pedig mint vallástanár.

Előszó 1: Bias-Lespecier és a "Mimizan beach" (Délnyugat-Franciaország)
közötti "tengerpartomon" voltam - szokás szerint - és egy kis tengerparti 
sétát akartam tenni (természetesen "fürdőruha" nélkül, mert a csodálatos 
strand általában kihalt), volt ott egy család két kislánnyal (gondolom, 11 és 
7 évesek lehettek), akik szintén meztelenül "tomboltak" a szülők (akiket 
azonban alig lehetett látni, mert nyilván aludtak, de "szokásos 
fürdőruhájukban") és az óceán között. Az "odavezető úton" messzire 
elkerültem őket. Visszafelé viszont úgy gondoltam, hogy a lányok és a víz 
között nagy ívben el tudok menni, mert a lányok nyilván ismerik az "ilyen 
nyíltságot", és ezért nem okoz nekik gondot, ráadásul elég messze voltak. 
Így aztán ahogy közeledtem, a fiatalabbik szinte viharzott felém, hogy 
aztán viszonylag közel hozzám egy "kitaposott pályára" kanyarodjon. Az 
idősebb pedig kicsit távolabb állt és figyelt, de szintén "teljes 
nőiességben". Gyanítom, hogy a lányok számára én is egy voltam közülük,
és a "gyermeki igazságosság" mottója szerint viselkedtek, és már 
egymással is megegyeztek: "Ha neki nem okoz gondot, hogy mi nézzük, 
nekünk sem okoz gondot, hogy ő nézzen minket!".

Valahogy ez egy gyönyörű élmény volt számomra (elvégre 80 éves 
vagyok), és meséltem erről egy barátomnak, egy volt protestáns lelkésznek
- és azt mondta, hogy kár, hogy a lányok elég hamar elveszítik ezt a 
természetességet és nyitottságot.
Most megpróbálok egy koncepciót kidolgozni és terjeszteni, hogy ez a 
természetesség és nyitottság megmaradjon, nem utolsósorban azért, mert 
ennek köze van ahhoz, hogy igazán szép embernek lenni. 
Hiszen a két fiatal lány most két (mármint nagyon pozitív) tapasztalatot 
szerzett: ha meglátnak egy meztelen férfit, nem vakulnak meg, és nem 
történik velük semmi más rossz, és ha egy meztelen férfi meglátja őket 
meztelenül, nem harapja meg őket, és nem tesz velük semmi más rosszat. 
Most már tudják, hogy a meztelenséggel kapcsolatos félelemkeltés 
nagyrészt badarság. Persze ahhoz, hogy a fiatalok valóban pozitív 
életszemléletet alakítsanak ki, még mindig szükségük van a megfelelő 
pedagógiára. És ez az én gondom, lásd e szöveg utolsó oldalait. És igenis 
úgy gondolom, hogy nem vagyok pedofil, és a lányok nem gerontofilok 
(azaz nem akarják szeretni az "öregeket"), hanem egyszerűen 
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természetesek, egészségesek és kíváncsiak, ezért természetes késztetésből 
akarják leküzdeni a testtel szembeni, kulturálisan kondicionált 
ellenségeskedést (ahogy én is), és egyáltalán nem akarnak "többet".

És ha még pontosabban emlékszem: amikor megérkeztem a dűnére, és 
először láttam a lányokat, akkor is futottak, amikor megkerültem őket, 
akkor is futottak - és amikor talán egy óra múlva visszajöttem a parti 
sétámról, akkor is futottak. Úgy tűnik, a testellenesség leküzdése 
rendkívüli módon felpezsdítette a mozgásigényüket, sőt, az életkedvüket 
is. A szégyen legyőzése tehát nem csupán a késztetésről való lemondás 
öröméről szól, hanem a par excellence emberi lét intenzívebbé válásáról.
Amit itt tapasztaltam, az bizonyára a világ megismerésének filozófiai 
problémája is általában: ha szokás szerint "fürdőnadrágban" viselkedtem 
volna, akkor a lányok ezt persze messziről látták volna - és ennek 
megfelelően viselkedtek volna ugyanúgy, és szintén "betakarva". És ha 
közelebb jöttem volna, az lett volna a benyomásom, hogy ők "ilyenek", 
még egy magányos strandon is, mert ez a "tipikus szégyenérzet" az 
emberségünk része. A valóság azonban az, hogy akkor csak azt láttam 
volna bennük, ami én magam vagyok - nem láttam volna az objektív 
valóságot. És így nem láttam volna meg az élethez közelebb álló erkölcsi 
pedagógia és végül a valódi Jézus szerinti hitfelfogás pedagógiájának 
(amiről én szólok) esélyeit sem.

És miután többször is beszélgettünk erről a "találkozásról", különösen a 
barátaimmal, valamit tisztáznom kell. A barátok közül néhányan rögtön azt
mondták, hogy a lányok is "megérinteni" és "megérinteni" akartak, mert 
mint tudjuk, ha meztelenkedni akarsz, "biztosan többet akarsz". Itt 
határozottan ellent kell mondanom! Nyilvánvalóan itt egy nagy és végzetes
félreértésről van szó: a lányok egyszerűen nem akarták szégyellni a 
nőiességüket, és nem akarták elrejteni azt, hanem végre egyszer büszkék 
akartak lenni a nőiességükre, egyszerűen csak "látni és mutatni" akartak, 
emberek akartak lenni - és semmi több! És egy értelmes erkölcsi 
pedagógiával ez így is maradna - és még sokáig, mármint akár a 
házasságig!   
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Előszó 2: Egy tanóra után egyszer odajött hozzám egy diák, és vágyakozva 
mondta, hogy nagyon igazam van abban a hozzáállásomban, hogy a szex a 
házasságba való, és hogy az orgazmus olyan fontos. Sajnos ő másképp csinálta, 
mert nem tudta jobban, és nagyon haragudna érte, csak éppen rosszul csinálta. 
Összekulcsoltam a két kezem mutató- és középső ujját, röviden rájuk néztem, és 
megkérdeztem, hogy "az" nem csinálta volna-e ezt is. Azt válaszolta: "Persze, de 
ezt senki sem mondja...".  Ezért most elmondom másoknak, akik jobban akarják 
csinálni a kezdetektől fogva - és a lehető legvilágosabban!

Mindenekelőtt szeretném leszögezni, hogy néhány megközelítéshez véletlenül 
vagy a magam részéről bizonyos lazaságból jutottam el, gondolok itt az anyával 
folytatott beszélgetésre a 21. oldalon - vagy a diákkal folytatott beszélgetésre is, 
amiről az imént beszéltem. Az iskolában nem igazán mertem nyíltan, az ujjaimat 
összekulcsolva ilyen javaslatokat tenni, és nem is tartottam szükségesnek. De az 
aktív tanári időm után felmerültek beszélgetések lányokkal vagy akár fiatal 
nőkkel arról, hogy hogyan lehet helyesen csinálni, ahol én az ujjaimmal 
csináltam. Az első ilyen irányú beszélgetésem néhány évvel ezelőtt volt egy 
diáklánnyal, akit egy marokkói kirándulás során láttam egy egyetem melletti park 
padján ülni egy nyilvánvalóan fez-i diáktársammal. Valahogy viszketett a 
szemem, hogy odamegyek hozzájuk, és elmondom, hogy Németországban 
katolikus vallástanár voltam, és hogy a legérdeklődőbb diákjaim marokkói lányok
voltak (tényleg azok voltak), és hogy beszélgethetnék-e vele arról, hogy mi 
érdekli ezeket a diákokat. Persze a hidzsábos is tudni akarta! Szóval, annak a 
mottónak megfelelően, hogy úgysem ismerjük egymást, és úgysem látnánk 
egymást soha többé, szabadon meséltem nekik az elképzelésemről, hogy ennek a 
Jézusnak egyáltalán nem a vallásról volt szó, hanem arról, hogy észrevette, 
hogyan zsarolják prostitúcióra a nőket a kétszemélyes eljárással, és hogyan akart 
ezen változtatni a nyilvános hírveréssel - és hogyan ölték meg őt aztán ezért 
bírósági gyilkossággal. Végül ellenfelei vallást csináltak belőle, hogy elfedjék 
Jézus valódi elkötelezettségét. És ma sem érdekelné őket a valódi erkölcs, 
különösen a fiatal lányok valódi erkölcsisége, csak ma másképp mennének a 
dolgok, mint akkoriban. Nekik mindig csak a szégyen ál-morálról mesélnének, de
ez csak értelmetlen félelmekhez vezetne. Én például még soha nem láttam, hogy a
lányok azért kezdtek volna el szexelni, mert egy gyönyörű tengerparton (ahol az 
ilyesmi gyakori) jól szórakoztak a meztelenséggel. Megfelelő tudatossággal még 
a meztelenkedés sem jelent problémát - és legfőképpen még azt is megtudhatják, 
hogy melyik férfi az igazi számukra, bőrkontaktussal és behatolás nélkül! Az 
orgazmus élményéhez, ami a lényeg, csak enyhe érintések szükségesek - ha a 
megfelelő partnerről van szó, nincs szükség behatolásra. De, mondtam, 
mindenkinek tudnia kell róla, és akarnia kell... És még mindig látom, ahogy a 
szeme egyre fényesebb lett - igen, nyilván erről álmodott, valahogy eltaláltam 
valamit a lelkében... És egy muszlim nő hidzsábban, vagyis ezzel a fejfedővel, 
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ami csak az arcát hagyja szabadon! Ha ez még semmi!
Hasonló élményem volt egy fiatal pincérnővel is egy kis vendégházban Balin, 
akivel beszélgetésbe elegyedtem, amikor reggelit hozott nekem - és szintén ilyen 
csillogó szemekkel!

Végül pedig különösen nagy hatással volt rám az a beszélgetés, amelyet egy 
észak-német érettségizővel folytattam egy világjáró körúton, akivel akkor 
találkoztam, amikor a katakombákat látogattam meg, ahol a ferences templom 
alatt régen elhunyt ferences szerzetesek csontjait találtam Limában (Peru). 
Amikor meséltem neki - már régen visszatértünk a friss levegőre - az 
orgazmustesztről, és összekulcsoltam az ujjaimat, rájöttem, hogy ez ellenkezik az 
erkölcseivel, amelyek szerint nyilvánvalóan élni akart. Akkor azt mondtam: "Igen,
aki mindent megtilt, az csak azt éri el, hogy a végén minden megtörténjen...". És a
másodperc tört része alatt, hogy úgy mondjam, felragyogott az arca, ragyogni 
kezdett a szeme, és nyilvánvalóan "megnyertem" őt magamnak - azonnal eljött 
egy városnézésre, amire meghívtam, mert ugyanolyan jól tudtunk beszélgetni, és 
közben láthattunk valamit Limából.

Persze elgondolkodtam azon, hogy ez a három lány (számomra olyan lányok 
voltak, akiknek nyilvánvalóan még nem volt "férfi tapasztalata") miért tűnt 
ennyire eufórikusnak az ötleteimtől. Emlékszem egy másik tanulóra, aki egyszer 
odajött hozzám egy óra után, és a közelgő nőgyógyászhoz való látogatásáról 
mesélt. Először nem értettem, hogy mit akar, de amikor rákérdeztem, kiderült, 
hogy csak túl akart lenni "rajta", és most talált valakit "hozzá", és mindent jól 
akart csinálni - ahogy ma már tudom. De akkoriban egyszerűen hiányzott a 
képzelőerőm, hogy ez lehet az oka annak, hogy elkezdjek szexelni. Mindenesetre 
az a benyomásom - utólag -, hogy a lány tényleg bajban volt, legalábbis 
egyáltalán nem tett rám boldog benyomást. És most már rájöttem, hogy a három 
lány azért tűnt ilyen eufórikusnak, mert ők is ilyen vagy hasonló szorongásban 
voltak, amitől én most mintha egy tehertől szabadítottam volna meg őket az 
alternatíva gondolatával. Persze nem tudom, hogy volt-e itt valami alapvető 
hatásom.

Végül is úgy gondolom, hogy egy olyan magas erkölcsről szóló koncepcióval 
találkoztam, amelynek korunk fiataljaival is meg kell szólalnia, és amelyet 
általánosítani is tudok, különösen azért, mert a lányok különböző kultúrákból 
érkeztek. Tehát, amikor a szexuális erkölcsről van szó, nem lehet mindig csak 
valami ellen, hanem elsősorban valami mellett kell kiállni, és ehhez a fiataloknak,
és különösen a lányoknak tippeket kell adni, hogyan élhetnek magas erkölcsöt 
örömmel és intelligenciával már a kezdetektől fogva! Ezt próbáltam most 
megtenni a 8. oldaltól (a részletes változatban).
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